

**نموذج طلب اشتراك**  
**Subscription Application Form**

Branch:		الفرع:
Date:	<input type="text" value="D"/> <input type="text" value="D"/> <input type="text" value="M"/> <input type="text" value="M"/> <input type="text" value="Y"/> <input type="text" value="Y"/> <input type="text" value="Y"/> <input type="text" value="Y"/>	التاريخ:

Note: Please complete in BLOCK LETTERS, and tick ✓ as appropriate

الرجاء تعبئة النموذج بخط واضح، ضع علامة ✓ في المكان المناسب

Personal Information		المعلومات الشخصية	
Full Name:		الاسم بالكامل:	
Customer No.:		رقم العميل:	
Address:		العنوان:	
Mobile No.:		رقم الجوال:	
E-mail:		البريد الإلكتروني:	
Nationality:	Non-Saudi <input type="checkbox"/> غير سعودي    Saudi <input type="checkbox"/> سعودي	الجنسية:	
Please specify:		يرجى التحديد:	
Gender	Female <input type="checkbox"/> أنثى    Male <input type="checkbox"/> ذكر	الجنس:	
<input type="checkbox"/> ID. No.		<input type="checkbox"/> بطاقة أحوال:	
<input type="checkbox"/> Iqamah No./ Muqeeem Card No.:		<input type="checkbox"/> إقامة/ هوية مقيم:	
<input type="checkbox"/> Passport No.:		<input type="checkbox"/> جواز سفر:	
<input type="checkbox"/> Commercial Register No.:		<input type="checkbox"/> سجل تجاري رقم:	
Details of Investment: Add to existing Investment <input type="checkbox"/> استثمار إضافي    New Investment <input type="checkbox"/> استثمار جديد			
Total Amount Deducted	إجمالي المبلغ المخصوم	Investment Amount	مبلغ الاستثمار
		Subscription Fee Amount	مبلغ رسوم الاشتراك
		Subscription Fee %	رسوم الاشتراك
Fund Name	الصندوق	Currency	العملة
		Execution Date	تاريخ تنفيذ الصندوق

The above mentioned subscription fees is subject to applicable value added tax (VAT) as may be subject to value added tax (VAT) which will be paid by the customer.

تخضع رسوم الاشتراك المذكورة أعلاه لضريبة القيمة المضافة المعمول بها في المملكة العربية السعودية والتي قد تكون واجبة التطبيق من وقت لآخر، على أن يتم خصمها من العميل.

**Method of Payment****طريقة الدفع**

I authorize SAB Invest to debit my Investment Account to process my subscription transaction in the fund.

أنا أفوض شركة الأول للاستثمار بالخصم من حسابي لدي ساب لإتمام عملية اشتراكي في الصندوق الاستثماري.

Account Number:

رقم الحساب:

**Declaration****إقرار**

I acknowledge that Alawwal Invest (hereby referenced as "SAB Invest"), has asked suitability assessment questions including regarding my risk tolerance and investment experience to assess my risk appetite as part of the KYC process. I also confirm that all information provided by me is correct, complete, accurate and still valid as of the date of this Subscription Form without any change in the circumstances narrated therein.

يقر العميل أن شركة الأول للاستثمار وجهت له أسئلة تقييم مدى ملاءمته للاستثمار في الصندوق وشمل ذلك مستوى المخاطر وخبرته في الاستثمار وذلك لتقييم درجة المخاطر ويأتي ذلك جزءاً من عملية أعرف عميلك (KYC). ويؤكد العميل أيضاً على أن جميع المعلومات التي قدمها صحيحة وكاملة ودقيقة ولا تزال سارية حتى تاريخ نموذج الاشتراك في الصندوق دون أي تغيير في الظروف التي وردت فيها.

I acknowledge that assessment of its risk appetite, assessed as:

ويقر العميل أن شركة الأول للاستثمار أجرت تقييماً لدرجة المخاطر الخاصة به بناءً على المعلومات التي قدمها العميل.

Low  منخفض Medium  متوسط High  عالي

is made by SAB Invest, based on information including without limitation, financial situation, investment experience, objectives and knowledge of financial instruments provided by me. I agree that product suitability exercise will be adversely affected if such information provided by me is inaccurate or incomplete for which SAB Invest assumes no responsibility and/or liability whatsoever.

والتي شملت على سبيل المثال وليس الحصر الوضع المالي وخبرة الاستثمار والأهداف والمعرفة بالأدوات المالية. يوافق العميل على أن إجراء الملاءمة للمنتج سيؤثر بالسلب عليه في حالة لم تكن هذه المعلومات التي قدمها العميل دقيقة أو كاملة وعليه لن تتحمل شركة الأول للاستثمار أية مسؤولية أو التزام قانوني أو كلاهما أيّاً كان.

- I declare that I have read and understood the provisions of the Investment Account Agreement as well as the Terms and Conditions of the Fund in respect of my investment applied for hereunder.
- I agree that it is bound by the provision of the Investment Account Agreement and Terms & Conditions of the Fund as may be amended and in force from time to time.
- I agree and acknowledge that the value of the investment may go down as well as up. I am also aware that investments in these instruments can be risky as they can be volatile and unpredictable. I confirm and acknowledge that I am prepared to accept this risk. SAB Invest shall have no liability whatsoever to me for any losses which I may suffer as a result of the performance of the Fund.
- I understand and agree that all decisions to invest in the Fund are its own and are based on its independent assessment of risk associated with investing in the Mutual Fund. My decision to invest in the Fund in no way reliant on any advice received from SAB Invest.
- I agree to the terms and conditions of the Fund and have received all the literature including the terms and conditions/prospectus.

- يقر العميل أنه قرأ أحكام اتفاقية الحساب الاستثماري وشروط وأحكام الصندوق وفهم ما جاء بهما وذلك فيما يخص ما يُطبق على استثماراته.
- يوافق العميل على أن يلتزم بأحكام اتفاقية الحساب الاستثماري وشروط وأحكام الصندوق وما يطرأ عليهما من تعديلات نافذة من حين لآخر.
- يوافق العميل ويقر بأنه قد تنخفض أو ترتفع قيمة استثماراته، وأنه على علم أيضاً بأن الاستثمار في هذه الأدوات يمكن أن ينطوي على مخاطر بسبب حالتها المتقلبة وعدم التنبؤ بما سيحدث. ويؤكد العميل ويقر بأنه مستعد لقبول هذه المخاطر. لا تتحمل شركة الأول للاستثمار أي مسؤولية أيّاً كانت أمام العميل عن أي خسائر قد يتكبدها نتيجة لأداء الصندوق.
- يدرك العميل ويوافق على أنه هو من اتخذ جميع قرارات الاستثمار في الصندوق وأنه استند إلى تقييم جهة مستقلة للمخاطر المرتبطة بالاستثمار في هذا الصندوق وأن قرار العميل بالاستثمار في الصندوق لم يستند بأي حال من الأحوال على أي مشورة مقدمة من شركة الأول للاستثمار.
- يوافق العميل على شروط وأحكام الصندوق وأنه استلم جميع المستندات ومنها الشروط والأحكام/ ونشرة الإصدار.

**إقرار العميل بالاستثمار في صندوق عالي المخاطر:**

يدرك العميل أن قراره بالاشتراك في هذا الصندوق هو قرار ينطوي على مخاطر عالية ولا يتوافق مع تقييم ملاءمة الاستثمار له ويتجاوز درجة المخاطر الخاصة به وفقاً لما حددته شركة الأول للاستثمار في عملية ملاءمة الاستثمار للعميل ومستوى المخاطر. يدرك العميل ويوافق على أنه هو من اتخذ جميع قرارات الاستثمار في الصندوق وأنه استند إلى تقييم جهة مستقلة للمخاطر المرتبطة بالاستثمار في هذا الصندوق، وأنه على علم أيضاً بأن الاستثمار في هذه الأدوات يمكن أن ينطوي على مخاطر عالية بسبب حالتها المتقلبة وعدم التنبؤ

**Customer Acknowledgement of Investment in Higher Risk Mutual Fund:**

I am aware that my decision to subscribe in this Fund might be higher risk and not aligned with my suitability assessment and exceed my risk rating as determined by SAB Invest risk profiling/suitability process.

I understand and agree that all decisions to purchase the Fund are my own and are based on my independent assessment of risk.

associated with investing in these instruments. I am also aware that investments in these instruments can be highly risky as they can be volatile and unpredictable. My decision to invest in the Fund is in no way reliant on any advice received from SAB Invest and I am fully responsible for my own decision to invest in this Fund.

بما سيحدث، وأن قرار العميل بالاستثمار في الصندوق لم يستند بأي حال من الأحوال على أي مشورة مقدمة من شركة الأول للاستثمار، ويتحمل العميل المسؤولية الكاملة عن قراراته الخاصة بالاستثمار في الصندوق.

### For Tax Purposes

### لغرض الضريبة

I represent and warrant that I am not a citizen or resident of the United States. I further certify that should I hereafter be domiciled or resident in the United States or deemed to be so, I shall inform SAB Invest Saudi Arabia immediately to perform the necessary actions.

إنني أقر وأتعهد بأنني لست مواطناً أمريكياً أو مقيماً بالولايات المتحدة. كما أقر بأنه في حالة انتقالي بعد ذلك للإقامة في الولايات المتحدة أو شيء من هذا القبيل، فإنني سأقوم بإخطار شركة الأول للاستثمار في الحال لعمل الإجراءات اللازمة.

Customer Name:

إسم العميل:

Signature التوقيع

### For SAB Invest Relationship Managers Only (if required)

Name:

Signature التوقيع

Staff No.:

Date:

D D M M Y Y Y Y

### For SAB Invest Mutual Funds Operations Only

Name:

Signature التوقيع

Date:

D D M M Y Y Y Y

Name:

Signature التوقيع

Date:

D D M M Y Y Y Y

Transactions Reference:

Value Date: